

2013-03-18 Hovedstyrets siste-før-påske-møte

{{>toc}}

Møtetidspunkt: 12-15

Servering: David

Referering: David

Vinstraff: X

Tilstede: X

378 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

379 Status for komiteene.

arrKom, med velKom

bra oppmøte på pirbadet

Vi har snakket om å kanskje ha konkurranse i sklia neste år

Vi vil få med flere folk på lazertag og hytteturen

maks antall på studenterhytta satt ned til 60

Martin og Marius, stiller på rydding i boden

velkom

arbeidskveld på onsdag

ikke hatt møte siden sist

banKom

skal ta en telefon til Visma, vi har ikke godt nok regnskapssystem nå

Revideringen er snart ferdig.

triKom vil ha gratis frukt på kontoret, med levering 1 gang i uka. Sak flyttet til eventuelt

triKom tenker å tjene 20.000 på brus, sak satt opp på eventuelt

triKom vil kjøpe inn bøker til kontoret, sak flyttet til eventuelt.

budsjettene må inn, har ikke fått bedkom, prokom, HS

bedKom

har ikke hatt møte denne uka.

oslo turen gikk bra

Har hatt teambuilding på hytte

Testet ut ett par av lekene vi hadde på hs-teambuilding, noe slo ann og noe ikke.

dotKom

prøver å få til teambuilding.

Mangler å skrive tekst til årbok.

fagKom, med eksKom

trenger prosjektor og lerret til lightnigtalks, kan høre med avtjenesten eller låne kontoret sitt

ikke bare kurs men også stands.

proKom, med redaksjonen

arbeid i helgen, filmet mye i forrige uke

årbok og film går etter planen, blir ferdig før påske

komitee sidene skal sendes tilkomiteene for godkjenning

skal ha arbeidskveld i morgen.

Redaksjonen:

har artiklene til neste offline klare.

triKom

Stortsett budsjett

mer konkret planlegging til tema-kveld

Fått kort til Storcash til handling av brus og div.

380 Interkom

triKom kjøper kanskje inn brus til neste kurs, kommer litt ann på når det blir ryddet på lageret.
Har kommet klager på at det ikke har blitt kjøpt inn øl, men ble ikke kjøpt fordi lanet skulle være alkoholfritt. Burde vært informert om.

381 Testing av SRS-system

David har testet, og viser fram for HS.
Komiteene velger ut en ansvarlig til å bli med å teste systemet.
Det blir satt opp en doodle. David skal være med på dette siden han har litt erfaring med systemet.

382 Innkalling til genfors

Den er ferdig og skal godkjennes av hs

383 Vedtektsendringer - status

HS har vedtektsendringer er klare
Arrkom ikke klar
bankom ikke klar
Vilde og martin legger inn vedtektsendringene sine

384 Status - valgKom

Hanne oppdaterer

385 Senoirkomiteen

Vi velger å vente med å foreslå denne komiteen som en fullverdig komite med HS-verv til neste genfors.

386 Samarbeid mellom linjeforeninger og berdeskapstroppen i Trondheim.

Hanne har vært på kurs. vil ha risikoanalyse før det skjer noe. Bør opplyse om ansvar.
Vi har ikke ekstra ansvar for folk under 18år
Linjeforeningene er sårbare, hvis det skjer noe så kan det bli slutten på den linjeforeningen
Fokus på håndtering av krise.
Tar det videre til arrKom

387 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

Under dusken: vi vil ha noe online spesifikt. Lightningtalks, Hanne sender mail.

Start-IT: vil ha intensjons-avtale, med fast beløp. blir diskutert senere etter at vi vet mer
Hanne svarer med spørsmål.

genser: vil ha noe enkelt, farge, kanskje mørkeblå istedet for grå. Sender ut ett par forskjellige versjoner.

Uka sendte mail til Visma om sponing, har skjedd en misforståelse, uka har snakket med feil person.

388 Ukens infomail

HS ønsker god påske
Lightningtalks
Vilde skal med

389 Eventuelt.

Fruktavtale: infomerer, stemmer. Vedtatt, setter det opp på budsjett.

Brus: Pengene vil stortsett komme fra bedpress og fagkom. Og ikke fra salg på kontoret. Kanskje litt rart å selge til forskjellige priser til studenter og bedrifter
Det er sånn SIT operer. Vi vil ikke tjene penger på salg til Onlinere.

Bokutlån: Ser for oss bedre bokutvalg og utlån. kontorvaktene funker dårlig og vil ikke legge mer ansvar på dem. kanskje bøker som er pensum relatert.

Ikke noe vi burde bruke penger på. Forslag om oppfordring donering av bøker. Donasjon-drive

Video: Video blir gitt ut snart, vil ha blesting.

VelKom: Alle er komiteemedlemmer, vil ha pizzabudsjett. men vi har sagt nei til redaksjonen og pga. samme grunner sier vi nei her også.

VelKom-dalje: periodisk-komitee, skal de få pin eller dalje. Velkom velger om de vil ta det opp på genfors

EksKom vil ha tilgang til kontoret. David svarer på mail.

Mail til booking av bedrifter er ikke klar, Henning hjelper Vilde med dette

390 Møtekritikk.

Blir ikke møte i påsken.

Møte 1.April blir holdt over skype.